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    追逐北极光追逐北极光
傳說中看到極光會幸福一輩子， 你也想要來島追逐
極光嗎? 
极光渲染的天上，组成少女少男们最烂漫的美好，是
多姿多彩纯粹，分歧却又让人探寻。

Validity: SEP 2022 - APR 2023 CODE: 7KEFPV

冰岛冰岛
博尔加峡湾 | 赫伦瀑布 | 辛格维利尔国家公园 博尔加峡湾 | 赫伦瀑布 | 辛格维利尔国家公园 
| 斯科加瀑 | 杰古沙龙冰河湖 | 冰岛蓝湖| 斯科加瀑 | 杰古沙龙冰河湖 | 冰岛蓝湖

ICELANDICELAND
Borgarfjörður | Hraunfossar | Þingvellir National Borgarfjörður | Hraunfossar | Þingvellir National 
Park | Skógafoss | Jökulsárlón | Blue LagoonPark | Skógafoss | Jökulsárlón | Blue Lagoon
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7天6晚 冰岛7天6晚 冰岛

抵达凯夫拉维克机场后，接送前往雷克雅未克入住酒店休息。

Hotel Klettur or similar / no meals酒店及餐食

启程前往冰岛（雷克雅未克）第一天

•	 辛格维利尔国家公园暨冰岛古议会旧址，是冰岛历史上最享负盛名的
圣地，亦是国家的摇篮。2005 年已被联合国教科文组织列入“世界遗
产名录”。

•	 盖歇尔间歇泉，这个泉在平静的时候，是一个直径20米的圆圆的水
池，清得发绿的热水把圆池灌的满满的，并且沿着水池的缺口缓缓流
出。 

•	 冰岛人最喜爱的瀑布黄金瀑布，它是冰岛最大的断层瀑布，宽约2500 
米，分上下两层，最后流入一个70 米纵深的峡谷中。 

•	 参观冰岛绿色能源大棚，通过对地热资源的利用，全年午休的西红柿
水果种植园（只限10人以上），观摩冰岛稀有矮种马马术表演。冰岛
马的腿比较短，因此模样显得矮小可爱。

Landhotel or similar / 早餐酒店及餐食

金环/雷克霍特第三天

接送前往凯夫拉维克国际机场
早餐酒店及餐食

飞返美丽家园第七天

•	 埃尔德熔岩原位于冰岛南部高地之上，于数百年前的一次巨型火山爆
发中诞生，这也是有史记载以来世界上规模最大的火山爆发之一。 

•	 塞里雅兰瀑布的水源就来自附近山区的埃亚菲亚德拉冰盖，前头是一
片平坦的草原，由此很容易近距离地欣赏瀑布直泻而下的优美线条。 

•	 冰岛蓝湖地热温泉是世界顶级疗养胜地，蓝湖所在地是地球上地下岩
浆活动最为频繁的区域之一，这种活动加热了蓝湖，使得水体蒸腾。

•	 随后返回雷克雅未克入住酒店休息。

冰岛南岸/蓝潟湖第六天

Hotel Klettur or similar / 早餐酒店及餐食

•	 前往博尔加峡湾在冰岛西南部的一个峡湾和一个地区。 
•	 登上格拉布鲁克火山口，路程不长，老少咸宜，周围无任何树木遮

挡，视野十分广阔。
•	 赫伦瀑布是个美丽的不像正常自然现象的熔岩瀑布！ 可以清楚的看到

地下的寒冷泉水渗透到熔岩上行程了小溪，无数小溪沿着急流的瀑布
进入赫维塔河。

•	 晚餐后，来杯热巧克力或茶，寻找自然奇观北极光
•	 前往博尔加内斯途中，导游会教导如何拍下自然奇景北极光，相信在

导游的教导下，您可以拍出一组留下美好回忆的相片。

雷克雅未克市区游/博尔加峡湾第二天

Icelandair Hotel or similar / 早餐酒店及餐食

** 追逐北极光 **

•	 斯科加博物馆位于冰岛南部，成立于1949年12月1日，是一处收藏有
15000件地区民俗手工艺作品的文化遗产，共有3所博物馆和6栋历史
建筑。

•	 冰岛南岸的斯科加瀑布，是冰岛境内规模最大、最负盛名的瀑布之
一。 

•	 雷尼斯黑沙滩，沙滩上有壮观的玄武岩石柱群与光滑的黑色沙砾。大
西洋有力的海浪不断地冲击着陆地，仿佛要将接近岸边的所有物体都
卷入冰冷的海中。

•	 将在瓦特纳冰川国家公园入住两晚，这里是最佳追逐北极光的地点。

南冰岛天然奇观第四天

Fosshotel Nupar or similar / 早餐酒店及餐食

** 追逐北极光 **

Fosshotel Nupar or similar / 早餐酒店及餐食

斯卡夫塔山自然保护区/瓦特纳冰川公园第五天

•	 杰古沙龙冰河湖，是瓦特纳冰原东南部边缘入海口处形成的天然泻
湖。 瓦特纳冰川国家公园是冰岛最大、最知名的国家公园，布满了自
然奇观，是冰岛自然最大的宝藏。

•	 冰岛霍夫草屋教堂，这个草皮小屋是建于1884年，也出现在不少冰岛
的摄影大片中。 

•	 斯卡夫塔山自然保护区，欧洲第二大的国家公园。这里的风景可以与
阿尔卑斯山媲美，清新的空气、连绵的雪山，尤其冰岛独特的磅礴冰
川和火山。

** 追逐北极光 **

独 立 成 团
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7Day 6Night Iceland

Private airport transfer by coach & guide from Keflavík International airport to 
Reykjavík where you spend the night.

Hotel Klettur or similar / no mealsOvernight & Meals

Arrive ReykjavikDay 01

•	 Head out to see the highlights of Iceland’s exciting capital. Then we head 
West. Borgarfjörður is known as the Saga Valley because of its many impor-
tant historical events. Get a chance to climb the Grábrók volcano crater and 
visit Deildartunguhver, Europe’s most powerful hot spring. 

•	 Hraunfossar is a series of waterfalls pouring from beneath a wide lava field. 
Barnafoss – the Children’s falls, is nearby with its own tragic tale. The after-
noon includes a lecture about Northern Lights. 

•	 After dinner, step into the hotel garden in search of the Northern Lights fol-
lowed by a hot cup of chocolate or tea. 

•	 On our way back to Borgarnes, the guide gives you some practical tips on 
how to photograph the Aurora Borealis as part of the Northern Lights Acade-
my program. Naturally, once darkness falls, we are out in the hotel garden to 
chase the Northern Lights or soaking in the pleasant outdoor hot tubs.

Reykjavik City Tour & Borgarfjordur Saga ValleyDay 02

Icelandair Hotel Harmar or similar / BreakfastOvernight & Meals

•	 Explore classics today, travel the route of the Golden Circle sights. The first 
stop is inland, at Þingvellir National Park, the UNESCO World Heritage site. 

•	 For the next stop, pay attention to the steam from the geyser geothermal 
fields as we arrive. There is a variety of hot springs and bubbling pools. The 
original geyser ‘Geysir’ is now dormant but has been replaced by Strokkur 
“the Churn” which erupts at 5-10 minute intervals. 

•	 The chef of the Restaurant Geysir invites you to taste freshly baked hot spring 
bread served with Icelandic butter, geothermally boiled eggs, and herring. It is 
best served with a small, nicely chilled, glass of Geysir Schnapps. 

•	 Gullfoss, “the golden falls”, a double waterfall that tumbles 34 meters into 
Hvítá river and attracts travelers all year. 

•	 We end the day at the staples, where you learn about the Icelandic horse, its 
special qualities and history and visit Friðheimar tomato farm and a Geother-
mal Greenhouse (for 10+ pax group only).

•	 Tonight, step into the darkness and search for the elusive Northern Lights, 
and enjoy them in the hotel garden, amidst the peace and stillness of rural 
Iceland.

Golden Circle, Geothermal Taste & FridheimarDay 03

Landhotel or similar / BreakfastOvernight & Meals

Natural Wonders of South IcelandDay 04
•	 Today we travel along the South coast. First we will visit one of Iceland’s finest 

folk museums, presenting an outstanding collection of ancient farm and do-
mestic artifacts in several turf-built houses. 

•	 Close by the museum, we have Skógafoss, a waterfall 60 meters high and is 
found to be one of the most impressive waterfalls in the land. 

•	 In the afternoon we take a stroll on a black sand lava beach and along the 
bird cliffs at Reynisfjara. Spend the next two nights near village Kirkjubæjark-
laustur in the Vatnajökull National Park region, perfect location for Northern 
Lights hunt.

Fosshotel Nupar or similar / BreakfastOvernight & Meals

•	 From Kirkjubæjarklaustur we head across Eldhraun lava field to the small vil-
lage of Vík, where we make a photo stop. 

•	 The black lava beach with high bird cliffs and pounding waves is very impres-
sive. Further west we reach the high, narrow Seljalandsfoss waterfall, which 
plunges from the mountain. 

•	 There is a trail that goes behind the falling water and offers interesting views, if 
you are prepared to get wet! 

•	 In the afternoon, we´ll have our last but certainly not the least stop of the trip, 
enjoying a soak in the famous Blue Lagoon. 

•	 We reach Reykjavík around dinner time for one last night.
Hotel Klettur or similar / BreakfastOvernight & Meals

South Shore & Blue LagoonDay 06

Private transfer by bus (no guide) from your accommodation in Reykjavík to Ke-
flavík airport.

Departure HomeDay 07

BreakfastOvernight & Meals

•	 Today’s program is all about glaciers, ice, and icebergs. 
•	 We travel to Jökulsárlón, a glacial lagoon filled with floating icebergs, and we 

explore the extraordinary site and might see seals swimming in arctic waters. 
You take a walk on the black sandy beach where large icebergs get stranded. 

•	 In the afternoon we visit the tiny turf church at Hof and spend time at Eu-
rope’s largest national park, Skaftafell, featuring Iceland’s highest mountains 
and alpine environment surrounded by Europe’s largest glacier. 

•	 In the evening, enjoy a film presentation about the Northern Lights as part of 
the Northern Lights Academy program. We recommend staying up late, if the 
weather is good, to have a chance at witnessing the Northern Lights dancing 
and shimmering across the night sky.

Skaftafell National Park & Vatnajokull GlacierDay 05

Fosshotel Nupar or similar / BreakfastOvernight & Meals

Private Tour

Image Credit by Icelandic Explorer
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Travel Information

Currency
Euro or Icelandic Krona
1 Euro = MYR 4.80
1 ISK    = MYR 0.040

Time Zone
GMT ±0

Phone Code
+354

Weather	
September : 6°C / 10°C
October	    : 2°C / 7°C
November  : 1°C / 4°C
December  : -1°C / 2°C

January      :  -2°C / -2°C
February    :  -3°C / 2°C
March         :   -1°C / 3°C
April            :     1°C / 6°C

Covid-19 Related

From Friday, February 25, there are no longer any COV-
ID-related border restrictions for travel to Iceland.

All visitors are welcome, regardless of vaccination 
status, with no requirement to pre-register before 
visiting. There is no longer a requirement for a PCR test 
to board aircraft, and no testing or quarantine upon 
arrival. There is no longer a requirement to present a 
certificate of vaccination or of prior COVID-19 infection.

ICELAND PACKAGE ADDITIONAL CONDITIONS:

1. Private Tours are conducted in English Speaking Tour Guide Services.

2. Triple Room, Third person shall be based on a roll-away bed.

3. The content of above itinerary is for reference only and subject to change 

due to local conditions.

4. Excluded Travel Insurance (COMPULSORY) and incidental expenses.

TRAVEL DOCUMENT
It is passenger’s responsibility to ensure that have a valid international pass-
port at least six (6) months from the return date of the trip, relevant visas & 
health certificates if required.
Travel Insurance: All tour members are encouraged to buy travel insurance 
to safeguard themselves against sickness, loss of money, cancellation, flight 
detalys or lost of baggages.

TERMS & CONDITIONS:
1. Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without 
prior notice. 
2. Every person participating in Top-One Travel’s Tours all travel at his/her 
own risk. Top-One Travel shall not be held liable to any person for additional 
expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport ser-
vices, sickness, weather, strikes, war or other causes.
3. Top-One Travel reserves the right to make changes to or cancel the itinerary 
at any time due to unforeseen circumstances, especially during eak periods or 
in the event of a force majeure. 
4. For other terms & conditions, please refer our Tour Consultant of visit http://
www.top-one.com.my/more/tnc .
5. All Pictures shown are for illustration purpose only.

冰岛配套基本条款

1. 所有行程景点以英文讲解为准。

2. 如三人房型，房内第三名住客床褥将以折叠式为准。

3. 以上行程循序只供参考，一切依据当地天气变化有所改变。

4. 不含旅游保险，强烈推荐购买旅游保险

旅游文件旅游文件

护照及签证 - 团员有责任确保护照有效期至少6个月或以上（从返程日期计算

起），并且取得相关国家签证或准证。任何签证申请团员有责任提供任何签证

申请相关资料。

旅游保险 - 出发前，建议您购买全面的旅游保险。

条规：条规：

1.所有行程，膳食，酒店住宿和交通可能会有所更动，依据任何的情况而定，

恕不另行通知。

2.若出现无法预测的特殊情况，特别是旅游旺季期间，第一旅游将保留更改行

程或取消行程的权利。

3.每位参与第一旅游的成员，必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的

特殊情况（例如：交通延误/取消，天气，疾病，示威，战争，天灾等），而

引发而外指出问题，第一旅游一概不负责，旅客需自行负责额外的费用。

4.详细条规，请联络我们任何旅游顾问或游览http://www.top-one.com.my/

more/tnc。

5.以上图片仅供参考用途，请以实物为准。
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